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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit veszít vagy nyer a Magyar Honvédség a győri katonai középiskola által?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszter
úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Országgyűlés Hivatala

Irományszám: K. 1406W

Érkezett 2004 JON 2 4.

Írásbeli kérdés

A Honvédelmi Bizottság ülésein, és más alkalmakkor számos esetben szót emeltünk a győri
katonai középiskola megmaradásáért . Meggyőződésünk szerint - és az élet egyre inkább
minket igazol - kiváltképp az önkéntes haderő minőségi kialakítása érdekében, legalább
ennek az egy középiskolának a fenntartása nélkülözhetetlen .

A katonai középiskola első számú feladata a jövőben is a minőségi tisztképzés elősegítése kell
hogy legyen, de mi nem tekintjük veszteségnek azokat a fiatalokat sem, akik jelentős
honvédségi hozzájárulással ott szereznek középfokú végzettséget, és az élet más területén
folytatják pályájukat . Ők a négy év alatt átitatódnak azokkal az értékekkel, amelyek egész
életükön át végig kísérik, és amelyek a haza iránti kötelezettségek köré csoportosíthatók . A
magyar társadalomban az önkéntes haderőre való áttéréssel egyre kevesebb fiatal lesz, aki a
katonai neveléssel bárrnilyen formában is találkozhat. Ezt az egyedülálló lehetőséget, amit a
győri katonai középiskola jelent, nem engedhetjük ki a kezünkből . Ennek jegyében kérdezem
a Miniszter úrtól :

1 . Született-e végleges döntés a katonai középiskola sorsáról?
2. Amennyiben a megszüntetés mellett dönt, hogyan kívánja pótolni azt az űrt, ami

ezáltal keletkezik, a fent jelzett szempontok mentén?

Budapest, 2004 . június 23.
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